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VERSLAG VERGADERING MOBILITEITSPLATFORM 26 JUNI 2018 

 

 

Aanwezigheidslijst 

  Aanw. Verontsch. 

Experten Stef Lories 
 

X  

J.P. Borremans X   

Bruno Villé X   

Bart Meert X   

 Geert Fieremans 
 

X  

Fietsersbond Dirk Dedoncker X   

Schepen mobiliteit Dirk Pieters X   

Schepen O.W.  Johan Servé X   

OMM Koen Meiresonne X   

Kimberly Deceulener X   

Mobvergunningen Kirsten Wauters X  

Politie Sven Dedobbeleer   X 

De Lijn Luc Daniels X  
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1. Opmerkingen vorig verslag 

 

- Opmerkingen e-mail Jean-Pol worden formeel toegevoegd aan het verslag: we moeten het 

centrum bekijken als een handelscentrum, met meer nadruk op het commerciële. E-mail 

toevoegen als addendum aan het verslag. 

 

2. Wegomlegging Zennebrug 

 

- Kirsten van mobiliteitsvergunningen geeft presentatie over wegomlegging. 

- Werken zullen 300 werkdagen duren. Vermoedelijk zo’n 2 jaren.  

- Na bouwverlof  (30 juli) wordt Graankaai t.h.v. Sportoase eenrichtingsverkeer. 

- Stad Halle heeft 3 pistes onderzocht en deze worden voorgelegd aan het platform. 

- Werken in kaart: Jean-Pol merkt op dat hij graag startdatums had gezien bij de werken die in 

kaart worden gebracht. Stad Halle merkt op dat zij hier zelf nog geen zicht op hebben. De 

werken kunnen op elkaar afgestemd worden. 

- Pistes van tijdelijke bruggen werden niet weerhouden.  

- Voorstel 1: Arkenvest uit 

o Suikerkaai tweerichtingsverkeer, Willamekaai tweerichtingsverkeer. 

- Voorstel 2: Arkenvest in 

o Dit voorstel is niet haalbaar. Je stuurt verkeer richting Parklaan.  

- Voorstel 3: “Stop-principe” 

o Luc van De Lijn geeft hierbij toelichting. 

o Alternatieven moeten vlot, veilig en gemakkelijk het gebied kunnen bedienen. Dit kan 

door Arkenvest om te vormen door een fietsstraat om een vlotte verbinding te 

realiseren. Indien bussen grote omleiding moeten volgen, verliezen zij hun 

aantrekkelijkheid (klanten). 

o Omrijfactor in afstand is beperkt, omrijfactor in tijd is wel mogelijk groot. 

o Jean-Pol stelt voor om rondpunt te creëren. 

o Luc Daniels geeft aan dat deze optie niet veilig is voor fietsers. Voorstel platform, laat 

autoverkeer komende van de Bospoortbrug enkel toe richting Willamekaai.  

o Of laat autoverkeer niet toe over de Bospoortbrug en stuur verkeer komende van 

Sint-Rochus via de Lecocqbrug.  

o Opletten voor de capaciteit van de verkeerslichten op Nederhem. Jean-Pol vind dat 

deze lichten gebruikt moeten worden voor voetgangers en fietsers, niet voor 

mechanisch verkeer.  
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o Platform is mee met de idee dat we een keuze moeten maken tussen vervoersmodi. 

Voordeel van dit voorstel is dat je het centrum autoluw maakt. Tijdige en duidelijke 

communicatie is hierbij cruciaal.  

o Platform geeft aan dat omleiding op voldoende afstand moet gesignaleerd zijn. 

(vanuit Lembeek moet dit duidelijk gesignaleerd zijn).  

o AWV mee betrekken om regeling verkeerslichten te herbekijken en te optimaliseren 

om vlot verkeer te bevorderen.  

o Is Denayer bereikbaar gedurende de werken aan de Zenne- en de Zuidbrug tegelijk. 

Stad Halle geeft aan dat dit werd opgenomen in het lastenboek (= belangrijke 

voorwaarde om toegankelijkheid ten alle tijden te garanderen) van de aannemer.  

o Dirk vindt zich in het voorstel om fietsers via park te laten rijden. Dirk vraagt naar 

mogelijkheid om via achterkant van bib te rijden. Fietsers kunnen via park Arkenvest 

naar Groebegrachtstraat via Dreamland rijden. JP wijst erop dat we de veiligheid van 

de voetgangers niet uit het oog mogen verliezen.  

o Platform is van mening dat dit het uitgewezen moment is om dergelijke ingrijpende 

verandering in te voeren. Voorstel heeft zeer veel voordelen. Indien je kiest voor de 

kaart van openbaar vervoer, moet je er ten volle voor kiezen. Met dit voorstel kunnen 

de intensiteiten van mechanisch verkeer sterk verminderen op het zeer gevaarlijke en 

drukke punt KP Bospoortbrug. 

 

3. Samenvatting voorstel platform 

 

- Voorkeur gaat naar voorstel van de lijn, met voorstel om dit verder uit te werken naar de 

verschillende vervoersmodi. Hierbij grote aandacht voor het kruispunt Bospoortbrug.  

Voldoende en tijdelijk communiceren en proberen in te zetten om auto langs deze route te 

vermijden. Dit is de optie om alternatieven aan te bieden en het centrum autoluwer maken. 

Duidelijke communicatie is hierbij noodzakelijk. 

-  Vraag om piste te onderzoeken om toelating te vragen aan Colruyt om Bioplanet als 

voorstadsparking aan te bieden (Delhaize laat dit ook toe).  

- Zorg dat parkings goed bewegwijzert worden. Duidt de parking duidelijk aan met 

bewegwijzering.  
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4. Voorstel witboek 

 

- Witboek werd uitgewerkt waarbij er gedacht werd aan elke modi en gebruiker. Doel was niet 

om een waslijst te maken, maar een realiseerbaar prioriteitenlijst.  

- Document moet meegegeven worden aan volgende legislatuur (keuze voor of na de 

verkiezingen valt te zien).  

- Actiepunt is de mentaliteit scherper te krijgen. “Verander de wereld, begin bij jezelf.” Dit zijn 

vage, maar belangrijke principes.  

- We zijn op 7 concrete prioriteiten gekomen. Ze zijn gerangschikt volgens STOP-principe, maar 

hoeven niet in deze volgorde geïmplementeerd te worden. Het is een actieplan.  

- Nood aan voldoende budgetten om de punten structureel te kunnen invoeren. En meer dan 

louter een bloembak plaatsen en wat verf. 

- Ook binnen het platform: uitbreiding aantal leden en belangen actoren. Alles rond opvolging 

en communicatie is beperkt.  

 

5. Opmerkingen platform over witboek 

 

- JP vraagt om de bereikbaarheid van het handscentrum niet uit het oog te verliezen en wenst 

dat dit mee wordt opgenomen onder de rubriek situering van het witboek. Hij wilt dit witboek 

vooraf bekendmaken en verspreiden. Exemplaar bezorgen aan elke kandidaat? Platform is 

voorstander om het witboek voor de verkiezingen te verspreiden aan de gemeenteraadsleden 

(begin september). Autokritisch gedeelte mag ook verspreid worden. Alsook verspreiden via 

media. Opletten, wij zijn een adviesraad en geen actiegroep/politieke partij. Maak van punt 6 

en 7 best één punt (“deelgemeenten” ipv “Buizingen en Essenbeek” te benoemen).  

- Voorstel om hier een perstekst van te maken.  

- JP mist scheiding tussen soorten verkeer. Assen voorbehouden enkel voor fietsers, 

voetgangers en wagens. Absolute scheiding van alle verkeer is volgens Dirk en voorzitter niet 

mogelijk.  

- Platform uitbreiden: seniorenraad, trage wegen, scholen, vertegenwoordiger handelaars (?). 

JP vraagt om bepaalde actoren voor bepaalde thema’s/platformen uit te nodigen. 10-tal zou 

beter zijn. Deontologie is hierbij belangrijk, wat besproken wordt binnen platform mag niet 

buiten platform gaan alvorens beslissing.  

- Publicatie van verslagen: pas nadat het naar het college is gegaan. Twee verslagen? Verslag en 

werkdocumenten.  
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- Stef geeft aan dat we moeten vermijden dat we enkel aan plannen werken. Ook concrete 

acties hiertussen vermengen.  

- Algemeen punt van Dirk: Dik is geslaagd als gegradueerde in verkeerskunde.  

 

6. Volgend platform 

 

- Volgend platform 27 september om 19u30 in de Thevenetzaal (gelijksvloers) 

- Agenapunten: 

o Nederhem: aansluitingen fietspaden 

o Sneltoets mobiliteitsplan 2012 

o Wegomlegging Zennebrug 

o N203a kruispunten 

o Brug Drasop 

 

 


